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Abstract (en)
[origin: WO8601419A1] A ball (33) is attached to the end of a string (36) mounted in a winding-unwinding device (15) fixed to one of the ends of an
adjustable bracket (9) supported by a mast (8) integral with a movable base (1). The ball (33) is kept at a certain distance under the bracket (9) by
means of a small ball and a retainer housing (32) adjusted to compensate only for the weight of the ball so that the latter may be released at the
smallest shock.

Abstract (fr)
Un ballon (33) est fixé à l'extrémité d'un fil (36) monté dans un enrouleur-dérouleur (15) fixé à l'une des extrémités d'une potence réglable (9)
soutenue par un mât (8) solidaire d'un socle mobile (1). Le ballon (33) est maintenu à une certaine distance en dessous de la potence (9) par
l'intermédiaire d'une petite balle et d'un boîtier de rétention (32) réglé pour compenser uniquement le poids du ballon de façon que celui-ci puisse
être libéré au moindre choc.
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